

Please scroll down for [English](#).

【AXA 安盛馬到功「盛」大抽獎】條款及細則（「條款及細則」）：

活動期限

1. **【AXA 安盛馬到功「盛」大抽獎】**（「抽獎活動」或「此推廣」）由安盛金融有限公司（「AXA 安盛」）主辦。抽獎活動推廣期為 2026 年 2 月 1 日 00:00 至 2026 年 3 月 31 日 23:59 止（「推廣期」）。此推廣受下列條款及細則約束。
2. 所有與此推廣相關之時間及日期根據香港時間及以 AXA 安盛伺服器紀錄為準。如於推廣期以外參加或登記此推廣，均視為無效。

合資格人士及抽獎規則

3. 凡於抽獎活動推廣期內符合以下要求之「AXA 安盛客戶」的人士（「合資格人士」）皆可參加該抽獎活動：
 - (i) 於抽獎登記時年滿 18 歲，且身處香港；
 - (ii) 持有有效之香港身份證或旅行證件（「有效身份證明文件」）；及
 - (iii) 於推廣期內在 AXA 安盛指定網頁(<https://www.axa.com.hk/horseluckydraw2026>) 登記抽獎，並提供以下個人資料，且該等資料須與有效身份證明文件及/或 AXA 安盛之記錄（如適用）相符：
 - 全名；
 - 香港身份證號碼的字母及首三位數字或有效旅遊證件的字母及首三位數字或首四位數字；
 - 手機號碼；及
 - 電郵地址。

「AXA 安盛客戶」定義：	抽獎機會：
<ul style="list-style-type: none"> ▪ 現有 AXA 安盛個人客戶：於推廣期內持有至少一份 (a) 由香港發出並生效中的 AXA 安盛保單之客戶，或 (b) 受由香港發出的 AXA 安盛員工福利保單保障之僱員。 <p>(a) 所指的 AXA 安盛保單包括：</p> <ul style="list-style-type: none"> (i) AXA 安盛人壽、醫療及危疾保障、儲蓄與投資保單計劃；及 (ii) AXA 安盛一般保險計劃 (如家居、旅遊、汽車、海外留學保險等)。 	每位 AXA 安盛客戶 1 次
<ul style="list-style-type: none"> ▪ 於推廣期內投保 AXA 安盛人壽、醫療及危疾保障、儲蓄與投資計劃之建議保單持有人。 	每份新保單 1 次

4. 「AXA 安盛客戶」不包括由銀行分銷的保單之保單持有人或投保人。
5. 合資格人士及 / 或 **AXA 安盛客戶**應以 **AXA 安盛**之紀錄為最終且具決定性。若任何人士之人壽、醫療及危疾保障、儲蓄與投資保單並未發出，或在冷靜期內被取消，**AXA** 保留絕對權利取消該人士參與此推廣。
6. 重複登記將被視為無效；唯 **AXA 安盛**將以最後一次登記為準且不另行通知。
7. 如合資格人士提交之個人資料有誤、不真實、不完整或無效，該合資格人士參與該抽獎活動之資格將被取消且不另行通知。

抽獎獎品及得獎者

8. 該抽獎活動之「獎品」及得獎者人數如下：

獎品編號	獎品詳情	價值 (港元)	得獎者人數
1	999 一両足金金馬擺件	58,081	1

2	999 足金元寶擺件	3,609	2
3	999 足金馬年金飾	770	85

9. 登記抽獎並不保證能贏取任何獎品。該抽獎活動將於 2026 年 4 月 24 日以電腦隨機方式從已成功登記參加抽獎的合資格人士中抽出得獎者（「得獎者」）。AXA 安盛就抽獎結果所作之記錄為最終及具決定性。每名合資格人士於本抽獎活動中只可贏取獎品一次。
10. 該抽獎活動結果（包括得獎者姓名及手提電話號碼的首 4 位數字）將於 2026 年 4 月 30 刊登於 AXA 安盛官方網站以及當天香港出版的星島日報及英文虎報內。AXA 安盛保留於該抽獎活動結果刊登後再次核實得獎者身份之權利。

領取獎品

11. 得獎者將於 2026 年 5 月 7 日前透過其於登記參加該抽獎活動時填寫的電郵地址收到由 AXA 安盛發出之得獎通知（「得獎通知」）。得獎者收到得獎通知後，需依照領獎須知於特定時限內前往指定地點領獎。
12. 合資格人士須確保其於登記參加該抽獎活動時提供的個人資料（包括聯絡資料）為正確、準確且有效，AXA 安盛不會就未能聯絡得獎者或因得獎者提供不準確的聯絡資料而未能成功發送得獎通知至得獎者而承擔任何責任。在此情況下，AXA 安盛可全權酌情決定取消該人士參與該抽獎活動及/或領取獎品（如有）之資格，而該人士將被視為自願放棄參與該抽獎活動及/或所獲發之獎品（如有）。
13. 得獎者於領取各別獎品時需出示得獎通知的正本或副本，以及有效身份證明文件，以核對身份。該等得獎者須於領獎時簽署確認書以簽收各別獎品。得獎者可自行承擔風險委託代表為領取獎品，AXA 安盛對此安排概不承擔任何責任。該代表須出示其有效身份證明文件、得獎通知的副本，以及得獎者的身份證明文件副本以供核實，並簽署確認書以簽收各別獎品。
14. 若得獎者因任何原因未能領取獎品，其獲獎資格將被取消且不另行通知，而該獎品將被視作放棄論。AXA 安盛保留按其認為適當的方式處理任何被沒收獎品之權利。
15. 所有獎品在任何情況下均不得置換、退還、補發或兌換成現金或其他獎品。

個人資料

16. 參加者同意其於該抽獎活動所登記的個人資料將用作行政、溝通、領獎、及其他與該抽獎活動相關的目的。
17. 除非本條款及細則另有明確說明，AXA 安盛將採取一切合理可行的步驟，對所收集的個人資料進行保密，並確保其處理符合《個人資料（私隱）條例》（第 486 章）的有關規定。AXA 安盛只會基於收集資料目的所需而保留已收集的個人資料。詳情請按此參閱 AXA 安盛收集個人資料的聲明。

一般事項

18. 參加者參與該抽獎活動即被視作已閱讀、明白及接受本條款及細則。
19. AXA 安盛並非獎品之製造商 / 供應商，故不會對該等獎品之品質、供應及與使用獎品有關之任何後果負責。AXA 安盛不就該等獎品承擔任何責任（包括但不限於與品質及使用相關之事宜）。如有任何該等獎品引致的爭議，得獎者須自行直接與製造商 / 供應商解決。對於任何因參與該抽獎活動，或使用或誤用獎品而直接或間接導致的任何損失或損害，AXA 安盛概不負責。
20. 得獎者有責任（並自付費用）遵守任何要求支付與獎品相關之任何稅項、關稅、徵費或類似稅款之法律，AXA 安盛對此概不負責。若合資格參加者或得獎者（視情況而定）違反任何適用法律或法規，或作出任何非法行為而導致安盛或任何第三方蒙受損失，有關人士須承擔一切損失。
21. AXA 安盛擁有唯一及絕對酌情權，可根據本條款及細則決定任何人士是否符合抽獎及 / 或獲獎資格。
22. 除合資格人士及 AXA 安盛外，任何人士均不享有任何於《合約（第三者權利）條例》（第 623 章）下所賦予強制執行或受惠於本條款及細則之任何條文的權利。
23. AXA 安盛保留對本條款及細則之絕對解釋權。如有任何爭議（包括但不限於與該抽獎活動或本條款及細則有關之爭議），AXA 安盛之決定為最終及不可推翻，並具約束力。

24. 如該抽獎活動相關宣傳資料所述內容與本條款及細則存在任何衝突或不一致，一概以本條款及細則為準。若本條款及細則之英文版本與中文版本有任何歧義，一概以英文版本為準。

25. 該抽獎活動將於香港舉行。合資格人士或得獎者（如適用）必須於香港境內登記參加該抽獎活動及領取獎品。本條款及細則受香港法律管轄並按其詮釋。任何因本條款及細則而引起的爭議受香港法院專屬管轄權管轄。

26. 推廣生意的競賽牌照號碼：61069-70。

27. 如對該抽獎活動或本條款及細則有任何查詢，請電郵至 cs@axa.com.hk 與我們聯絡。

"AXA Year of the Horse Lucky Draw" Terms and Conditions ("Terms and Conditions"):

Promotion Period

1. "AXA Year of the Horse Lucky Draw" ("Lucky Draw" or "Promotion") is organised by AXA China Region Insurance Company Limited ("AXA"). The promotion period for the Lucky Draw is from 00:00 on 1 February 2026 to 23:59 on 31 March 2026 ("Promotion Period"). The Promotion is subject to the following Terms and Conditions.
2. All times and dates related to the Promotion are Hong Kong Time and subject to the record of AXA's server. Participation of the Promotion and/or registering for the Lucky Draw outside the Promotion Period will be deemed invalid.

Eligibility and Rules of the Lucky Draw

3. The Lucky Draw is exclusive to "AXA customers" (as defined below) who fulfil the following requirements ("Eligible Participants"):
 - (i) be aged 18 or above and physically in Hong Kong at the time of registering for the Lucky Draw;
 - (ii) hold a valid Hong Kong Identity Card or travel document ("Valid Identification"); and
 - (iii) register for the Lucky Draw on AXA's designated webpage (<https://www.axa.com.hk/horseluckydraw2026>) during the Promotion Period, providing the following personal information which must be the same as the Valid Identification and/or AXA's records (if applicable):
 - full name;

- the alphabet(s) and the first 3 digits of Hong Kong Identity Card number; or the alphabet(s) and the first 3 digits or first 4 digits of the valid travel document;
- mobile number; and
- email address.

“AXA customers” include the following customers of AXA:	No. of lucky draw chance(s):
<ul style="list-style-type: none"> ▪ Existing individual customers who are (a) policyholders of at least one in-force AXA policy issued in Hong Kong; or (b) employees covered under AXA Employee Benefits policies issued in Hong Kong within the Promotion Period. AXA policies in (a) include: <ul style="list-style-type: none"> (i)AXA Life, Health & Critical Illness Protection, Savings and Investment plans; and (ii) AXA General Insurance plans (e.g., home, travel, motor, overseas study). 	1 per individual customer
<ul style="list-style-type: none"> ▪ Customers who apply for new policy/policies of AXA Life, Health & Critical Illness Protection, Savings and Investment plan as the proposed policyholders during the Promotion Period. 	1 per new policy

4. “AXA customers” do not include the policyholders or applicants whose policies are distributed by banks.
5. AXA’s records regarding Eligible Participants and/or AXA customers shall be final and conclusive. If a person’s policy of AXA Life, Health & Critical Illness Protection, Savings and Investment plan is not issued by AXA or is subsequently cancelled during the cool-off period, AXA reserves its absolute right to disqualify such person from participating in the Lucky Draw.
6. Duplicated registrations will be deemed invalid; save that only the latest registration will be recorded by AXA without further notice.
7. AXA is not responsible for verifying any personal information provided by Eligible Participants. Registrations containing incorrect, untrue, incomplete or invalid personal information will be automatically void, the relevant person will be disqualified from participating in the Lucky Draw without further notice.

Lucky Draw Prizes and Winners

8. "Prizes" of the Lucky Draw and the number of Winners are as follows:

Prize No.	Prize details	Value (HKD)	No. of Winner(s)
1	1 tael 999 Gold Horse Ornament	58,081	1
2	999 Gold Yuanbao Ornament	3,609	2
3	999.9 Gold Horse Ingot	770	85

9. Registration for the Lucky Draw does not guarantee winning any Prize. The Lucky Draw will be conducted on 24 April 2026, with the winners randomly drawn by computer system ("Winner" or "Winners") among all Eligible Participants. AXA's records regarding the results of the Lucky Draw shall be final and conclusive. Each Eligible Participant may only win 1 Prize in this Lucky Draw.

10. The Lucky Draw results (including Winners' names and the first 4 digits of their mobile numbers) will be announced on AXA official website, Sing Tao Daily and The Standard newspapers published in Hong Kong on 30 April 2026. AXA reserves the right to re-verify the Winners' identities and personal information after the announcement.

Prize Collection

11. Each Winner will receive a notification email ("Winner Notification") from AXA by 7 May 2026, sent to the email address provided upon the Lucky Draw registration. After receiving the Winner Notification, Winners must follow the instructions and collect the respective Prize at the designated location within the specified time frame.

12. Eligible Participants/Winners are responsible for ensuring their personal information (including contact details) they provided upon the Lucky Draw registration is correct, accurate and valid. AXA will not be held responsible for failure in delivering the Winner Notification or Prize collection arising from any personal information provided; in which case, AXA may in its sole and absolute discretion disqualify such person from participating in this Lucky Draw and/or receiving the Prize (if any) and such person is deemed to have voluntarily withdrawn from participating in this Lucky Draw and/or forfeited the Prize (if any).

13. Winners must present the original or a copy of the Winner Notification, as well as the Valid Identification, for verification when collecting the respective Prize. Winners are required to sign a confirmation acknowledging collection and receipt of the respective Prize. Winners may at their own risk appoint a delegate to collect the respective Prize on

their behalf; AXA shall have no liability in connection with such arrangement. A Winner's delegate must present his/her own valid identification document, a copy of the Winner Notification, and a copy of the Valid Identification of Winner for verification, and is required to sign a confirmation acknowledging collection and receipt of the respective Prize.

14. If, for whatever reason, a Winner does not or fails to collect the Prize, he/she will be disqualified without further notice and the Prize will be considered as forfeited. AXA reserves the right to deal with any forfeited Prize(s) as it sees fit.
15. The Prizes cannot be replaced, returned, reissued or exchanged or redeemed for cash or any substitute.

Personal Information

16. Participants agree that the personal data provided during registration for the Lucky Draw will be used for administrative, communication, Prize collection, and other purposes related to the Lucky Draw.
17. Unless otherwise specified in these Terms and Conditions, AXA will take all reasonable and practicable measures to keep the personal data collected confidential and ensure that its processing complies with the relevant provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486). AXA will only keep the personal data collected as required for the purposes of collection. For more information, please refer to the Personal Information Collection Statement by clicking [here](#).

General

18. Upon participating in the Lucky Draw, participants are deemed to have read, understood and agreed to these Terms and Conditions.
19. AXA is not the manufacturer/supplier of the Prizes, and therefore will not be responsible for the quality, supply, and any consequences related to the Prizes. AXA will not be liable in anyway in relation to the Prizes (including but not limited to any matters relating to the quality and use). Any disputes arising from the Prizes shall be resolved between the Winner and the manufacturer/supplier directly. AXA shall have no liability for any loss or damage directly or indirectly arising from or in connection with participation in this Lucky Draw or the use or misuse of the Prizes.

20. It is Winners' responsibility to comply (at their own expense) with any laws requiring payment of any tax, duty, levy or similar impost relating to the respective Prize, and AXA shall have no responsibility in respect thereof. If Eligible Participants or Winners (as the case may be) violate any applicable law or regulations or commit any illegal acts that result in any losses on the part of AXA or any third parties, the relevant person shall be liable for all the losses.
21. AXA has the sole and absolute discretion in, with reference to these Terms and Conditions, determining the eligibility of any person for the Lucky Draw and/or a Prize.
22. Apart from Eligible Participants and AXA, no person shall have any right under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance (Cap. 623) to enforce or benefit from any provision of these Terms and Conditions.
23. AXA reserves its absolute right to interpret these Terms and Conditions. In the case of any disputes, including but not limited to those in connection with the Lucky Draw or these Terms and Conditions, AXA's decision shall be final, conclusive and binding.
24. In the case of any conflicts or inconsistencies between the information contained in the relevant promotional materials relating to the Lucky Draw and these Terms and Conditions, these Terms and Conditions shall prevail.
25. The Lucky Draw will be held in Hong Kong. Eligible Participants or Winners (where applicable) must be in Hong Kong when they register for the Lucky Draw and collect the Prizes. These Terms and Conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of Hong Kong. Any dispute arising under these Terms and Conditions shall be subject to the exclusive jurisdiction of the courts of Hong Kong.
26. Trade Promotion Competition Licence No.: 61069-70.
27. If you have any enquiries about this Lucky Draw or these Terms and Conditions, please email us at cs@axa.com.hk.